
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 31. juli 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1070 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1070:  

”FiŶder ŵiŶistereŶ det økoŶoŵisk heŶsigtsŵæssigt, at RegioŶ MidtjyllaŶd har over-
draget et nyrenoveret psykiatrisk hospital til pensionskassen PKA til en pris på ca. 600 

ŵillioŶer kroŶer, Ŷår arealet iŶklusiv bygŶiŶger er vurderet til 825 ŵillioŶer kroŶer?” 

 

Svar: 

Region Midtjyllands begrundelse for valget af Team KPC fremgår af svar på SOU alm. 

del spm. 11 (2016-17).  

 

Jeg kan henholde mig til det tidligere afgivne svar.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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